
Overzicht stand van zaken Moties - 7 december 2023

nummer datum onderwerp inhoud wethouder status stand van zaken
(1/108)

231107/T6

vergadering Raad 

07-11-23

Vaststellen Begroting 2024 Wethouder Van der Linden zegt toe dat het plan van 

aanpak over het onderzoek slavernijverleden wordt 

uitgewerkt voor de gemeenteraad in een compacte 

notitie.

vd Linden voorstel afvoeren Dit is middels een raadsinformatiebrief dd 21 

november 2023 afgehandeld (2023-0163495 

Onderzoeksvoorstel Slavernijverleden Dordrecht).

(2/108)

231010/T4

vergadering Raad 

10-10-23

Vaststellen 

Uitgangspuntennotitie 

Mobiliteitsplan Dordrecht 

2040 - Raadsvoorstel

Wethouder Van der Linden zegt toe de vraag over 

de fietsroute Biesbosch subsidiabel te maken wordt 

als technische vraag later beantwoord.

vd Linden voorstel afvoeren De fietsroute Biesbosch vraagt veel aanpassingen 

om een kwalitatief hoogwaardig fietspad te worden. 

De eerste inschatting van de kosten hiervoor is 7 

miljoen euro. Jaarlijks kunnen we bij de provincie 

geld aanvragen voor fietsroutes in regionaal 

verband. Voor de hele regio (7 samenwerkende 

gemeenten) is een jaarlijks budget van 1,2 miljoen 

beschikbaar. Als gemeente mag je jaarlijks een 

aanvraag doen waarvoor je al aantoonbaar 50% 

financiering hebt geregeld in de begroting. Elk 

project mag 1 keer ingediend worden. Gezien de 

grootte van het bedrag dat we moeten investeren in 

dit fietspad, het gebrek aan co-financiering (3,5 

miljoen in de begroting van Dordrecht) en de 

grootte van de regionale subsidie pot kunnen we 

concluderen dat dit fietspad niet subsidiabel is.

(3/108)

231010/T2

vergadering Raad 

10-10-23

Instemmen met herijking 

WMO

Wethouder Van Benschop zegt toe dat hetgeen 

onder het kopje 'vervolg' staat nu niet is vastgesteld, 

maar terug komt bij de integrale verordening sociaal 

domein die later bij de raad ter besluitvorming 

voorligt.

van Benschop voorstel afvoeren input is verwerkt in intergrale visie, die momenteel 

in behandeling is bij de raad

(4/108)

231010/T1

vergadering Raad 

10-10-23

Instemmen met herijking 

WMO

Wethouder Van Benschop zegt toe dat de afweging 

voor een keuze van locatie niet alleen wordt 

bepaald door professionals, maar dat de wensen 

van de cliënten worden meegenomen hierin.

van Benschop voorstel afvoeren er is hiervoor aandacht gevraagd in de 

implementatie herijking Wmo werksessie SDD/SWT

(5/108)

230926/T2

vergadering VrHU 

26-09-23

Schriftelijke vragen Christiaan 

de Wetstraat 

Wethouder Burggraaf zegt toe de antwoorden op de 

vragen over de Christiaan de Wetstraat schriftelijk 

naar de gemeenteraad te sturen.

Burggraaf voorstel afvoeren 24-10-2023 is mail aan Raadsgriffie verzonden met 

antwoordbrief wethouder.
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(6/108)

230919/T2

vergadering Raad 

19-09-23

 Vaststellen Jaarstukken 2022 Wethouder Heijkoop zegt toe dat het college de 

bestuursopdracht uitwerkt en hierover binnen 

enkele weken naar de gemeenteraad toe komt. Als 

er middelen nodig zijn komt dit in de vorm van een 

raadsvoorstel.

Heijkoop voorstel afvoeren

(7/108)

230912/T6

vergadering 

Beeldvorming 12-

09-23

Instemmen met Herijking 

WMO - Raadsvoorstel

Wethouder Van Benschop zegt toe een schriftelijke 

reactie op het advies van de Adviesraad Wmo & 

jeugd te geven, zodat dit kan worden toegevoegd 

aan het dossier.

van Benschop voorstel afvoeren

(8/108)

230912/T5

vergadering 

Beeldvorming 12-

09-23

Instemmen met Herijking 

WMO - Raadsvoorstel

Wethouder Van Benschop zegt toe het aangedragen 

uitgangspunt dat hierdoor ondersteuning en 

voorzieningen beschikbaar blijven voor 

kwetsbaarste inwoners wordt toegevoegd aan 

Integrale visie Sociaal Domein 2030, en merkt hierbij 

op dat dit het voorliggende raadsvoorstel over de 

herijking WMO niet wijzigt.

van Benschop voorstel afvoeren is uitgangspunt in de Integrale Visie Sociaal Domein

(9/108)

230912/T4

vergadering 

Beeldvorming 12-

09-23

Instemmen met Herijking 

WMO - Raadsvoorstel

Wethouder Van Benschop zegt toe de aangedragen 

onjuistheden te corrigeren, zodat o.a. de 

interpretatie van de uitspraak Centrale Raad van 

Beroep goed wordt toegepast.

van Benschop voorstel afvoeren

(10/108)

230912/T1

vergadering VrHU 

12-09-23

Vragenhalfuur - Energieprijzen 

openbare laadpalen

Wethouder Van der Linden zeg toe in de gaten te 

houden hoe de prijsontwikkeling verloopt m.b.t. de 

energieprijzen van de openbare laadpalen en houdt 

de raad op de hoogte van ontwikkelingen.

vd Linden voorstel afvoeren De prijs voor het opladen aan openbare laadpalen is 

in Dordrecht €0,56 per kWh. Dit is in vergelijking 

met andere steden in de Randstad een stuk hoger. 

Ter vergelijking: In Amsterdam en Den Haag is het 

€0,33 per kWh, in Rotterdam €0,35 per kWh en in 

Utrecht €0,45 per kWh. Bron: Consumentenbond, 

Juli 2023

(11/108)

230704/T9

vergadering Raad 

04-07-23

Kadernota 2024 Wethouder Van der Linden zegt toe dat de aantallen 

van het gebruik van de OV-regeling in beeld worden 

gebracht.

vd Linden voorstel afvoeren Het aantal gebruikers van de regeling in 2023 is 

gedeeld in de RIB 'Voortgang programma Samen 

tegen armoede', op 19 december geagendeerd in de 

raadsvergadering.

(12/108)

230704/T4

vergadering Raad 

04-07-23

Kadernota 2024 Wethouder Heijkoop zegt toe dat de keuzes met 

betrekking tot de herijking van het sociaal domein 

zullen inzichtelijk worden gemaakt.

Heijkoop voorstel afvoeren De integrale visie sociaal domein is inmiddels 

vastgesteld door het college (vergadering van 7 

november). In de visie zijn de uitgangspunten voor 

het sociaal domein uiteengezet. Verdere uitwerking 

vindt plaats in verschillende uitvoeringsplannen.
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(13/108)

230704/T3

vergadering Raad 

04-07-23

Kadernota 2024 Wethouder Heijkoop zegt toe dat er een overzicht 

zal worden opgeleverd van de incidentele uitgaven 

die al jaren doorlopen (welke structurele dekking 

wordt gefinancierd met welk incidenteel geld).

Heijkoop voorstel afvoeren Deze toezegging zal onderdeel zijn van het 

ombuigingsproces en kan op middellange termijn in 

worden voorzien. Deze toezegging dient 

omgehangen te worden naar Chris Karsten en/of 

Stefan Brouwer die het ombuigingsproces in beheer 

hebben.

(14/108)

230704/T2

vergadering Raad 

04-07-23

Kadernota 2024 Wethouder Heijkoop zegt toe dat er gewerkt wordt 

naar een meer solide begroting, dat wordt 

meegenomen in het gehele traject van 

meerjarenperspectief.

Heijkoop voorstel afvoeren Is afgerond met het delen van het raadsvoorstel 

rondom kadernotaproces 2025

(15/108)

230704/T13

vergadering Raad 

04-07-23

Kadernota 2024 Wethouder Kolff zegt toe dat er een breed 

onderzoek wordt uitgevoerd naar het 

slavernijverleden in Dordrecht. Hier zal de rol van 

het stadsbestuur als eerste worden onderzocht. 

Verwacht wordt dat dit in het voorjaar 2024 gereed 

is.

Kolff voorstel afvoeren Het onderzoek is gestart, zie de raadsinformatiebrief 

2023-0163495 Onderzoeksvoorstel 

Slavernijverleden Dordrecht.

(16/108)

230704/T12

vergadering Raad 

04-07-23

Kadernota 2024 Wethouder Merx zegt toe dat bij de volgende 

aanbesteding van gereedschap emissieloos 

gereedschap als verplichting zal worden 

opgenomen.

Merx voorstel afvoeren Toezegging is intern besproken. De nieuwe 

aanbestedingen zullen worden aangepast. De (niet 

aangenomen) motie heeft overigens alleen 

betrekking op bladblazers.

(17/108)

230627/T8

vergadering 

Beeldvorming 27-

06-23

Kadernota 2024 Wethouder Merx zegt het volgende toe:

- wethouder Merx zegt toe te onderzoeken in 

hoeverre verkeersaso’s via het strafrecht of het 

bestuursrecht kunnen worden aangepakt.

Merx voorstel afvoeren In de consultatie op de Dordtse dinsdag van 26 

september - waar onder andere een presentatie is 

gegeven over het toepassen van lawaaiflitsers- heeft 

de wethouder toegelicht welke mogelijkheden er 

zijn om verkeersaso's aan te pakken. Daarmee is aan 

de toezegging voldaan.
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(18/108)

230627/T7

vergadering 

Beeldvorming 27-

06-23

Kadernota 2024 Wethouder Merx zegt het volgende toe:

- Na het zomerreces volgt een voorstel voor een 

verordening grafrechten (Merx n.a.v. de nieuwe 

conceptmoties).

Merx voorstel afvoeren Inmiddels zijn de nieuwe tarieven 2024 en de 

aanpassingen voor de beheers verordening naar de 

afdeling bestuur en organisatie gestuurd. Afdeling 

juridische zaken hebben de tarieven en de nieuwe 

beheers verordening getoetst. in de nieuwe tarieven 

2024 zijn graven voor onbepaalde tijd op de 

Essenhof meegenomen. Essenhof kent nu geen 

uitgifte grafrecht voor onbepaalde tijd, alleen voor 

bepaalde tijd (maximaal 30 jaar). De wens van 

(vooral) de islamitische gemeenschap is uitgifte van 

grafrecht voor onbepaalde tijd . Het is in het kader 

van rechtsgelijkheid niet mogelijk alleen voor deze 

doelgroep grafrecht voor onbepaalde tijd te 

faciliteren, dus de mogelijkheid om grafrecht voor 

onbepaalde tijd te vestigen wordt van toepassing op 

alle nieuw uit te geven particuliere graven op de 

gemeentelijke begraafplaatsen. Om deze reden 

wordt de beheersverordening Essenhof aangepast 

en is er een tarief voor vastgesteld. Steden als 

Amsterdam en Rotterdam hebben dit enkele jaren 

geleden ook gedaan. Vergelijkbaar met deze steden 

is het jaartarief voor grafrecht en onderhoudsrecht 

maal 100 genomen. Op deze wijze komt een fors 

tarief voor een graf voor onbepaalde tijd tot stand. 

De hoge kosten zijn ook een kenmerk van een graf 

voor onbepaalde tijd op een gemeentelijke 

begraafplaats. De verschuldigde rechten worden 

eenmalig afgekocht voor de tijd dat het graf in stand 

blijft c.q. de begraafplaats in stand blijft. De 

verwachting is niet dat nieuwe particuliere graven 

massaal voor onbepaalde tijd uitgegeven zullen 

worden, maar dat het hooguit enkele graven zullen 

zijn. De meerjarenbegroting moet hierop nog 

aangepast worden.

Een bezwaar tegen een aanslag 
(19/108)

230627/T6

vergadering 

Beeldvorming 27-

06-23

Kadernota 2024 Wethouder Heijkoop zegt het volgende toe:

- Er vinden gesprekken plaats met het Jongeren 

Perspectief Fonds en het college komt voor 1 

oktober met een voorstel richting raad (Heijkoop 

n.a.v. M14)

Heijkoop voorstel afvoeren N.a.v. deze toezegging is een RIB opgesteld en 

gedeeld met de raad. Behandeling door 

agendacommissie op 24 oktober 2023.
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(20/108)

230627/T2

vergadering 

Beeldvorming 27-

06-23

Kadernota 2024 Wethouder Van Benschop zegt het volgende toe: 

- Er volgt een gesprek met ondernemers over 

toegankelijkheid evenementen (Van Benschop n.a.v. 

motie 24)

van Benschop voorstel afvoeren Op 16 oktober 2023 is binnen het 

Evenementenplatform gesproken over de 

toegankelijkheid van evenementen en is de 

behoefte opgehaald om hier samen met een expert 

verder over door te praten. Op 27 november 2023 

wordt hier een vervolg aan gegeven en komt Anne 

Stomph, projectleider Arnhems Platform Chronisch 

Zieken en Gehandicapten, langs om hun ervaringen 

te delen, meer bewustwording rondom dit thema te 

creëren en praktische tips te geven (vb. checklist, 

communicatie etc.). Daarnaast zal begin volgend 

jaar i.s.m. antidiscriminatiebureau RADAR een 

verdiepend kennisatelier georganiseerd worden 

rondom dit thema, waar het Evenementenplatform 

alle Dordtse evenementenorganisatoren voor zal 

uitnodigen.

(21/108)

230620/T9

vergadering Raad 

20-06-23

Kadernota 2024 Wethouder Merx zegt het volgende toe:

- Er wordt initiatief genomen om na het reces met 

elkaar beeldvormend/consulterend te spreken over 

het op het sterkte komen van het 

personeelsbestand van de gemeente.

Merx voorstel afvoeren Motie afgehandeld in brief over personeelsbestand 

die 8/11 door Raad is behandeld.

(22/108)

230620/T6

vergadering Raad 

20-06-23

Kadernota 2024 Wethouder van der Linden zegt het volgende toe:

- Na het reces volgt een notitie over de stand van 

zaken rondom 'zero emissie'

vd Linden voorstel afvoeren

(23/108)

230620/T4

vergadering Raad 

20-06-23

Kadernota 2024 Wethouder Burggraaf zegt het volgende toe: 

- Er volgt een overzicht over de financiële implicaties 

met betrekking tot de ontwikkelingen van het aantal 

inwoners (o.a. als het aantal inwoners 130.000 blijkt 

te worden in plaats van de beoogde 140.000).

Burggraaf voorstel afvoeren Dit wordt meegenomen in het traject opweg naar 

kadernota 2025. IS ook gedeeld in raadsvoorstel dat 

in de cyclus va ndecember wordt behandeld.

(24/108)

230620/T3

vergadering Raad 

20-06-23

Kadernota 2024 Wethouder Heijkoop zegt het volgende toe:

- Komen met een advies voor 1 oktober over hoe 

het Jongerenperspectieffonds kan worden ingepast 

bij lopende initiatieven.

Heijkoop voorstel afvoeren Concept RIB is bijna afgerond. 18-9 wordt deze in 

het PO behandeld, geplande datum college 26-9
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(25/108)

230620/T1

vergadering Raad 

20-06-23

Kadernota 2024 Wethouder P. Heijkoop zegt het volgende toe:

- Er volgt een overzicht zaken die incidenteel zijn 

gefinancierd en mogelijk een structureel karakter 

hebben

Heijkoop voorstel afvoeren Deze toezegging zal onderdeel zijn van het 

ombuigingsproces en kan op middellange termijn in 

worden voorzien. Deze toezegging dient 

omgehangen te worden naar Chris Karsten en/of 

Stefan Brouwer die het ombuigingsproces in beheer 

hebben.

(26/108)

230606/T1

vergadering 

Agenda 06-06-23

Vaststellen 

Huisvestingsverordening 

Dordrecht per 1 juli 2023 - 

Raadsvoorstel

Wethouder Heijkoop zegt toe dat er door het 

college na de zomer een consultatiebijeenkomst 

wordt georganiseerd in voorbereiding op de 

beleidsrijke huisvestingsverordening vanaf 2024. Dit 

wordt voorbereid door de ambtenaren en de griffie.

Heijkoop voorstel afvoeren consultatiebijeenkomst heeft plaatsgevonden op 24 

oktober

(27/108)

230530/T2

vergadering 

Beeldvorming 30-

05-23

Indienen Integrale zienswijze 

Jaarrekening 2022, 

Voorjaarsbrief 2023,

Begroting 2024-2027 GR 

Sociaal en Jaarrekening 2022 

Drechtwerk -

Raadsvoorstel

de wethouder zegt toe dat als, zonder impact op de 

dienstverlening, er

bezuinigd kan worden, de GR daartoe zal worden 

uitgenodigd en daarop in

de reactie op de zienswijze zal reageren.

Heijkoop voorstel afvoeren de GR sociaal heeft op deze toezegging gereageerd 

middels de reactie die zijn aan de Raad hebben 

gestuurd op de zienswijze(verzonden aan Griffie 30-

08-2023) en later middels de vaststellingsbrief 

(verzonden aan Griffie op 21-09-2023).

(28/108)

230516/T2

vergadering Raad 

16-05-23

Goedkeuren Ontwikkelkader 

Crabbehof - Raadsvoorstel

Wethouder Heijkoop zegt toe in Q3 2023 te komen 

met een voorstel over leefbaarheid, openbare 

ruimte etc. in Crabbehof.

Heijkoop voorstel afvoeren Rib in de maak. Vermoedelijk 26 september in 

college

Rib op 1 oktober in routing gebracht. Wordt op 10 

oktober in het college behandeld en gaat daarna 

door naar de raad

(29/108)

230418/T4

vergadering 

Beeldvorming 18-

04-23

Vaststellen en beschikbaar 

stellen van een reservering 

Doorstartnotitie Programma 

Energietrans

Wethouder de Jonge zegt toe te laten weten 

wanneer de structuurvisie wind wordt herzien en 

komt met een plan over 'blok voor blok' (Drechtse 

Stromen).

de Jonge voorstel afvoeren Opgenomen in de raadsinformatiebrief aanpak 

Energiebesparing 2023-0150236

(30/108)

230418/T2

vergadering 

Beeldvorming 18-

04-23

Vaststellen en beschikbaar 

stellen van een krediet 

Sportvisie 2030 

Wethouder Merx zegt toe dat contact wordt 

opgenomen met de verenigingen van padelbanen 

om te kijken hoe vogels beschermd kunnen worden 

tegen het glas.

Merx voorstel afvoeren

(31/108)

230418/T1

vergadering 

Beeldvorming 18-

04-23

Vaststellen Startnotitie opgave 

Menselijk Kapitaal & 

Arbeidsmarkt

Wethouder Van der Linden zegt toe dat in de 

uitwerking van de startnotitie gekeken wordt in 

hoeverre er monitoringsinformatie kan worden 

opgenomen en dat doelstellingen SMART 

geformuleerd worden.

van Benschop voorstel afvoeren In het najaar volgt een uitwerking naar de Raad van 

de hoofdlijnen van het uitvoeringsprogramma 

Arbeidsmarkt & menselijk kapitaal. In dit 

uitvoeringsprogramma wordt gehoor gegeven aan 

deze toezegging en zijn de doelstellingen en 

monitoring opgenomen.
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(32/108)

221115/T3

vergadering 

Beeldvorming 15-

11-22

Vervolg Samen tegen Armoede 

- Raadsvoorstel

De wethouder zegt toe om in de eerste helft van 

2023 bij uitvoering van de Minima-effectrapportage 

(MER door Nibud) ook goed in beeld te laten 

brengen hoe het huidige, landelijke fiscale stelsel 

armoedeval veroorzaakt en op welke wijze dit kan 

worden gedempt d.m.v. aanscherping van lokale 

regelingen, bijvoorbeeld door Persoonlijk Minima 

Budget geleidelijk af te bouwen. Op basis van deze 

rapportage kan het Programma worden bijgestuurd 

en de Verordening Persoonlijk Minima Budget 

tussentijds worden geactualiseerd.

Heijkoop voorstel afvoeren Met de Raadsinformatiebrief over Ontwikkelingen 

programma 'Samen tegen Armoede' (behandeld op 

4 juli 2023) is de raad geïnformeerd over de status 

van de MER en de verhouding tot het landelijke 

fiscale stelsel.

(33/108)

221115/T1

vergadering 

Beeldvorming 15-

11-22

Vervolg Samen tegen Armoede 

- Raadsvoorstel

De wethouder zegt toe om gedurende de looptijd 

van het programma de raad halfjaarlijks te 

informeren over de voortgang, successen, 

dilemma's en geleerde lessen in een 

raadsinformatiebrief. In de eerste RIB wordt 

daarnaast op verzoek van de commissie aandacht 

geschonken aan:

- hoe verschillende doelgroepen worden bereikt in 

de uitvoering;

- op welke wijze de laagdrempeligheid van 

maatschappelijke organisaties worden benut om 

passende oplossingen te bieden, zoals 

schuldhulpmaatje;

- op welke wijze er ook in het kader van 

verduurzaming andere keuzes kunnen worden 

gemaakt in het toepassen van de witgoedregeling;

- hoe wordt omgegaan met de onverwachte 

dierenartskosten en kosten indien afstand wordt 

gedaan van een huisdier; - ook wordt in de eerste 

RIB een lijst met afkortingen opgenomen.

Heijkoop voorstel afvoeren Op 14 maart 2023 is de Raadsinformatiebrief 

'Voortgang en toezeggingen Programma Samen 

tegen armoede' behandeld door de raad, waarmee 

is voldaan aan de gedane toezegging. 

Ontwikkelingen binnen het programma blijven twee-

jaarlijks gedeeld worden met de raad.

(34/108)

221108/T9

vergadering Raad 

08-11-22

Vaststellen Begroting 2023 

gemeente Dordrecht

De wethouder zegt toe kunst en cultuur mee te 

nemen in het integraal beleidsplan sociaal domein.

van Benschop voorstel afvoeren De integrale visie sociaal domein is inmiddels 

vastgesteld door het college (vergadering van 7 

november.) Kunst en cultuur is meegenomen in de 

visie.
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(35/108)

221108/T8

vergadering Raad 

08-11-22

Vaststellen Begroting 2023 

gemeente Dordrecht

De wethouder zegt toe te kijken of het initiatief 

wijkrestaurants/huiskamer kan worden uitgebreid 

naar alle wijken. Ook wordt gekeken naar de 

mogelijkheid van maaltijden. Via en RIB zal 

voortgang worden gemeld.

van Benschop voorstel afvoeren Moet over naar Lindy van hooijdonk. Zij behandelt 

het vanuit haar taak voor Warme Plekken

(36/108)

221108/T3

vergadering Raad 

08-11-22

Vaststellen Begroting 2023 

gemeente Dordrecht

De wethouder zegt toe de armoedeval minima mee 

te nemen in het armoedebeleid. Volgende week zet 

hij hier technische vragen voor uit.

Heijkoop voorstel afvoeren Deze toezegging overlapt met de toezegging over de 

minimaeffect rapportage. Hierover is een RIB 

opgesteld en door de raad behandeld op 4 juli 2023.

(37/108)

221108/T1

vergadering Raad 

08-11-22

Vaststellen Begroting 2023 

gemeente Dordrecht

De wethouder zegt toe voor de kerst 2022 met een 

woonbrief te komen.

Heijkoop voorstel afvoeren Op 11-4-2023 vastgesteld in de raad.

(38/108)

231128/T2

vergadering 

Beeldvorming 28-

11-23

Vaststellen 

Parkeerverordening, 

Verordening 

parkeerbelastingen, Nadere 

regels Parkeerverordening en 

privaatrechtelijke 

parkeertarieven Dordrecht - 

Raadsvoorstel

Wethouder Van der Linden zegt toe het 

Gebruikersoverleg Sportboulevard nog te 

informeren over de nieuwe tarieven.

vd Linden op naam

(39/108)

231128/T1

vergadering 

Beeldvorming 28-

11-23

Vaststellen 

Parkeerverordening, 

Verordening 

parkeerbelastingen, Nadere 

regels Parkeerverordening en 

privaatrechtelijke 

parkeertarieven Dordrecht - 

Raadsvoorstel

Wethouder Van der Linden zegt toe dat als uit de 

evaluatie van de pilot blijkt dat de 

zorgverlenersvergunning goed werkt hij volgend jaar 

bij het voorstel over de parkeerverordeningen 2025 

een opvatting zal inbrengen over of het wenselijk is 

de groep te verbreden.

vd Linden op naam

(40/108)

231107/T4

vergadering Raad 

07-11-23

Vaststellen Begroting 2024 Wethouder van Benschop zegt toe dat Dordrecht 

Sociaal de wensen van jongeren mee neemt in de 

programmering van de ontmoetingsplekken. De 

wensen van jongeren worden opgenomen in de 

wijkplannen van Dordrecht Sociaal en de 

gebiedsplannen van de gemeente. In de 

voorzieningen monitor wordt inzichtelijk gemaakt 

hoe tevreden jongeren. Eind Q1 2024 wordt de 

programmering verwacht en de voorzieningen 

monitor in Q2 2024.

van Benschop op naam
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Overzicht stand van zaken Moties - 7 december 2023
(41/108)

231107/T3

vergadering Raad 

07-11-23

Vaststellen Begroting 2024 Wethouder Burggraaf zegt dat toe dat bij 

ontwikkelingen in de binnenstad bekeken zal 

worden of er koppelkansen zijn voor 

hondenspeelvoorzieningen en speelplekken.

Burggraaf op naam Deze kan op naam van Rick Naaktgeboren.

(42/108)

231107/T2

vergadering Raad 

07-11-23

Vaststellen Begroting 2024 Wethouder Heijkoop zegt toe dat de raad over 

jongerenhuisvesting actief geïnformeerd zal worden.

Heijkoop op naam

(43/108)

231107/T1

vergadering Raad 

07-11-23

Vaststellen Begroting 2024 Wethouder Heijkoop zegt toe dat er samen met 

andere portefeuillehouders bekeken zal worden hoe 

gebruik gemaakt kan worden van de kennis van het 

Dordtse bedrijfsleven bij ombuigingen / het 

financieel op orde zijn van de gemeente. Samen met 

andere maatschappelijke organisatie zullen 

bedrijven gericht uitgenodigd worden.

Heijkoop op naam

(44/108)

231031/T1

vergadering 

Beeldvorming 31-

10-23

Vaststellen Begroting 2024 - 

Raadsvoorstel

Wethouder Heijkoop zegt toe in gesprekken met 

Sociale Dienst de uitwerking van hoogte bestaande 

giftgrens €1200 en € 1700 nog juiste grens is. Als uit 

deze toets bij de uitvoering blijkt dat dit moet 

worden bijgesteld, dan wordt dit aan de raad 

voorgelegd.

Heijkoop op naam

(45/108)

231010/T5

vergadering Raad 

10-10-23

Motie Vreemd aan de orde 

van de dag Energietoeslag

Wethouder Heijkoop zegt toe dat Dordrecht zich 

ervoor in zet om zo spoedig mogelijk uit te keren. 

Mensen die reeds bekend zijn ontvangen de 

uitkering mogelijk al in november.

Heijkoop op naam

(46/108)

230919/T6

vergadering Raad 

19-09-23

Vaststellen 

Uitvoeringsprogramma Fiets 

2023-2026 - Raadsvoorstell

Wethouder Van der Linden zegt naar aanleiding van 

het uitvoeringsprogramma fiets toe te komen met 

een raadsvoorstel waarin de uitkomsten van het 

participatietraject zijn verwerkt.

vd Linden op naam

(47/108)

230919/T3

vergadering Raad 

19-09-23

 Vaststellen Jaarstukken 2022 Wethouder Heijkoop zegt toe dat het college komt 

voor de kadernotabespreking met een aanzet 

/uitwerking om het gesprek te kunnen voeren over 

SMART-doelstellingen.

Heijkoop op naam

(48/108)

230912/T9

vergadering 

Beeldvorming 12-

09-23

Vaststellen 

Uitvoeringsprogramma Fiets 

2023-2026 - Raadsvoorstel

Wethouder Van der Linden zegt toe dat bij de 

voorbereiding en uitvoering van de blauwe 

projecten uit het Uitvoeringsprogramma Fiets 2023-

2026 de raad wordt geïnformeerd over het ontwerp.

vd Linden op naam
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Overzicht stand van zaken Moties - 7 december 2023
(49/108)

230912/T8

vergadering 

Beeldvorming 12-

09-23

 Beëindiging erfpacht Wethouder Van Benschop zegt toe op grote lijnen 

beleidsveranderingen en/ of veranderingen die in 

organisatie zijn doorgevoerd m.b.t. beëindiging 

erfpacht met de raad te delen via een 

raadsinformatiebrief zodat deze informatie ook 

openbaar wordt.

van Benschop op naam

(50/108)

230704/T5

vergadering Raad 

04-07-23

Kadernota 2024 Wethouder Heijkoop zegt toe dat er een voorstel 

over het jongerenperspectieffonds volgt voor 

1/10/23 en hoe dit kan worden ingepast.

Heijkoop op naam

(51/108)

230620/T8

vergadering Raad 

20-06-23

Kadernota 2024 Wethouder Merx zegt het volgende toe: 

- Er volgt een lijst met projecten die 'gevaar lopen'/ 

vertraging oplopen doordat het personeelsbestand 

niet op orde is

Merx op naam

(52/108)

230404/T3

vergadering 

Beeldvorming 04-

04-23

Raadsinformatiebrief over 

Samenwerking met 

Rijkswaterstaat Kaderrichtlijn 

Water Hel- en Zuiles

De wethouder zegt toe een onafhankelijk onderzoek 

uit te voeren met een onafhankelijke getijdenexpert 

die zo min mogelijke affiniteit heeft met 

Rijkswaterstaat.

de Jonge op naam

(53/108)

230314/T1

vergadering Raad 

14-03-23

Vaststellen Integraal 

Veiligheidsplan 2023-2026

De Burgemeester zegt toe de twee concept-moties 

behorende bij agendapunt 21 van de gemeenteraad 

van 14 maart 2023 te omarmen en deze op te 

pakken. Door deze toezeggen zijn de moties niet 

meer ingediend. Zie bijgevoegde concept moties.

Kolff op naam

(54/108)

230221/T7

vergadering 

Beeldvorming 21-

02-23

Vaststellen Integraal 

Veiligheidsplan 2023-2026

Burgemeester Kolff doet daarbij de volgende 

toezeggingen:

- Er komt een nieuwe ontmoetings- en 

informatieavond voor de raads- en commissieleden 

met de districtschef, teamchef veiligheid, etc.

Kolff op naam in overleg met teamleider veiligheid toezegging 

overzetten/terugzetten naar Michel Baars

(55/108)

221122/T2

vergadering 

Beeldvorming 22-

11-22

Beschikbaar stellen van een 

krediet voor de Uitvoering van 

het programma Ruimte voor 

Banen - Raadsvoorstel

De wethouder zegt toe om de raad eenmaal per jaar 

over de voortgang van het programma te 

informeren middels een raadsinformatiebrief. Ook 

wordt de raad tussentijds geïnformeerd indien daar 

aanleiding voor is.

van Benschop op naam
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Overzicht stand van zaken Moties - 7 december 2023
(56/108)

221115/T4

vergadering 

Beeldvorming 15-

11-22

Wijzigingsplan 's-

Gravendeelsedijk 175 - 

Raadsvoorstel

De wethouder zegt toe met de Omgevingsdienst ZHZ 

een werkafspraak vast te leggen over proactief 

handhaven op geluidsoverschrijdingen, waarbij 

handhaving op basis van meldingen het 

basisprincipe blijft.

Burggraaf op naam Gaat om een handhavingszaak. Die hoort thuis bij de 

accountmanager OZHZ (Eelco Hoff).

(57/108)

221108/T7

vergadering Raad 

08-11-22

Vaststellen Begroting 2023 

gemeente Dordrecht

De wethouder zegt toe triple helix mee te nemen in 

op te stellen beleid. Er wort nagevraagd hoe de 

samenwerking loopt en er volgt een RIB over deze 

samenwerking.

van Benschop op naam

(58/108)

221108/T13

vergadering Raad 

08-11-22

Vaststellen Begroting 2023 

gemeente Dordrecht

De wethouder zegt toe dat er een notitie komt over 

participatie. Hierin wordt de burgerbegroting 

meegenomen. Daarbij wordt nagegaan of dit als 

onderdeel van de toolbox gewenst is.

de Jonge op naam

(59/108)

220920/T1

vergadering 

Beeldvorming 20-

09-22

Veiligheidsbeeld Dordrecht 

2023-2026

De portefeuillehouder zegt toe in het IVP de 

volgende suggesties op te nemen:

- Het omhoog brengen van inbeslagneming van 

crimineel vermogen;

- Preventie krijgt een grote rol, dit uit zich in het in 

de titel naar achteren schuiven van repressie. Ook 

wordt het Nationaal Programma aangesproken 

waardoor voor drie wijken een integrale aanpak 

komt; 

- Dierenmishandeling wordt opgenomen in het IVP, 

als signaal gezien de link met andere ernstige 

(gewelds)problematiek achter de voordeur; 

- Aanpak dealen en drugsgebruik rond scholen;

- Aanpak lachgas waar mogelijk;

- Handhaven vuurwerkvrije zones in afwachting van 

een jaarlijks verbod;

- Waardering Dordtse agenten met o.a. een gratis 

Dordtpas;

- Afspraken en voorlichting met luxe winkeliers over 

het aannemen van (minder) cash geld.

Daarnaast zet het college in op het realiseren van 

een business case voor de Risk Factory en het 

verbeteren van de veiligheid via een spoortunnel 

gevaarlijke stoffen.

Kolff op naam
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Overzicht stand van zaken Moties - 7 december 2023
(60/108)

211109/T1

vergadering Raad 

09-11-21

Roadmaps innovatie De roadmaps innovatie komen deze 

bestuursperiode nog naar de raad

Burggraaf op naam

(61/108)

230912/T7

vergadering 

Beeldvorming 12-

09-23

Beëindiging erfpacht Wethouder Van Benschop zegt toe op grote lijnen 

beleidsveranderingen en/ of veranderingen die in 

organisatie zijn doorgevoerd m.b.t. beëindiging 

erfpacht met de raad te delen via een 

raadsinformatiebrief zodat deze informatie ook 

openbaar wordt.

van Benschop nieuw ingevoerd

(62/108)

220125/T1

vergadering cie. 

Sociaal 25-01-22

Vaststellen verordening 

Sociaal Domein

Wethouder Heijkoop zegt toe een spoorboekje op te 

leveren waarin staat beschreven welke verordening 

op het sociaal domein van de Gemeenschappelijke 

Regeling Drechtsteden op welk moment dit jaar aan 

de raad wordt aangeboden om lokaal op te kunnen 

sturen, waarbij gestart wordt met het minimabeleid.

Heijkoop nieuw ingevoerd

(63/108)

231107/T8

vergadering Raad 

07-11-23

Vaststellen Begroting 2024 Wethouder Merx zegt toe dat de proeven in onder 

andere Arnhem, Utrecht en Eindhoven naar 

lantaarnpalen als laadpalen worden gevolgd en 

geanalyseerd en hier zal later een RIB over volgen.

Merx in behandeling

(64/108)

231107/T7

vergadering Raad 

07-11-23

Vaststellen Begroting 2024 Wethouder Merx zegt toe dat er een voorstel volgt 

over het binnenhalen van een topsportevenement.

Merx in behandeling

(65/108)

231107/T5

vergadering Raad 

07-11-23

Vaststellen Begroting 2024 Wethouder Van der Linden zegt toe dat in de gaten 

zal worden gehouden hoe kabelgoten voor 

elektrisch laden zich ontwikkelen en er zal op terug 

worden gekomen.

vd Linden in behandeling
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Overzicht stand van zaken Moties - 7 december 2023
(66/108)

231024/T2

vergadering 

Beeldvorming 24-

10-23

Memo Totstandkoming 

beleidsrijke 

huisvestingsverordening 2024 

Wethouder Heijkoop zegt toe de evaluatie van de 

opkoopbescherming op te leveren, zodat de 

inzichten van doorwerking van aanscherping 

landelijke regels kunnen worden meegenomen in de  

actualisatie van de Huisvestingsverordening. Ook de 

onderwerpen uit de stellingen waar meerderheid 

van commissie zich in kon vinden worden verwerkt 

in de vervolgstap, te noemen het raadsvoorstel 

Uitgangspuntennotitie Huisvestingsverordening. 

Zoals doen gebruikelijk doorloopt het college hierbij 

het participatieproces met de stad, zoals  

corporaties, (zorg-)instellingen, Vluchtelingenwerk, 

Penitentiaire Inrichting ed.

Heijkoop in behandeling

(67/108)

231024/T1

vergadering 

Beeldvorming 24-

10-23

Vaststellen Startnotitie 

Dordrecht klimaatneutraal 

2040 - Startnotitie

Wethouder de Jonge doet de toezegging om in de 

routekaarten ook op te nemen welke benodigde 

stappen voor de transitie naar klimaatneutraal geen 

bevoegdheid van de gemeente zijn maar wel onder 

de aandacht gebracht gaan worden bij de 

desbetreffende andere overheden (als voorbeeld 

wordt uitstoot op rijkswegen door/langs Dordrecht 

genoemd). Een aantal routekaarten moet nog 

uitgewerkt worden. Hier kan de raad nog inspraak 

op hebben, al dan niet in haar 

besluitvormingsproces. Daarnaast stuurt het college 

via de griffie nog de planning en activiteiten van de 

Klimaatweek door.

de Jonge in behandeling Graag op naam van Loes van Luijk (is met haar 

afgestemd).

(68/108)

231010/T6

vergadering Raad 

10-10-23

Motie Vreemd aan de orde 

van de dag: Vermijd inkoop 

PFAS-houdende producten

Wethouder De Jonge zegt toe dat er in het Actieplan 

maatschappelijk verantwoord opdracht geven en 

inkopen wordt de vraag opgenomen of Pfas in 

producten zit.

de Jonge in behandeling

(69/108)

231010/T3

vergadering Raad 

10-10-23

Vaststellen 

Uitgangspuntennotitie 

Mobiliteitsplan Dordrecht 

2040 - Raadsvoorstel

Wethouder Van der Linden zegt toe dat er de 

komende maanden een RIB komt met wat mogelijk 

is op het gebied van milieuzones.

vd Linden in behandeling
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Overzicht stand van zaken Moties - 7 december 2023
(70/108)

231003/T1

vergadering VrHU 

03-10-23

Prestaties Drechthopper Wethouder Van Benschop zegt toe in overleg te 

gaan met Stroomlijn over de prestaties van de 

Drechthopper en komt hierop terug richting de 

gemeenteraad.

van Benschop in behandeling Wethouder Van Benschop heeft in de bestuurlijke 

sessie op 5 oktober j.l. hiervoor aandacht gevraagd. 

De klachtenprocedure vraagt een nader traject, daar 

is momenteel overleg over met SDD en Stroomlijn

(71/108)

230926/T1

vergadering VrHU 

26-09-23

Schriftelijke vragen waterbus Wethouder Van der Linden zegt toe dat zodra hij de 

antwoorden op de vragen over de waterbus 

(loopplank) kent, stuurt hij deze schriftelijk naar de 

gemeenteraad.

vd Linden in behandeling Er is een update over de loopplank opgevraagd bij 

Waterbus.

(72/108)

230919/T5

vergadering Raad 

19-09-23

Oprichten stichting 

Binnenstadsbedrijf Dordrecht 

Wethouder Merx zegt namens wethouder Burggraaf 

toe dat bewoners door het binnenstadsbedrijf op 

relevantie zullen worden uitgenodigd. Een keer per 

jaar worden de inwoners sowieso op de hoogte 

gehouden en bij het binnenstadsbedrijf worden 

betrokken.

Burggraaf in behandeling

(73/108)

230919/T4

vergadering Raad 

19-09-23

Oprichten stichting 

Binnenstadsbedrijf Dordrecht 

Wethouder Merx zegt namens wethouder Burggraaf 

toe dat de besluiten bij het binnenstadsbedrijf bij 

consent zullen worden genomen, de statuten 

worden hierop aangepast.

Burggraaf in behandeling

(74/108)

230919/T1

vergadering Raad 

19-09-23

 Vaststellen 

Uitvoeringsprogramma Fiets 

2023-2026 

Wethouder Van der Linden zegt toe dat voor het 

aan te leggen fietspad tussen Amstelwijck en 

Dordrecht Zuid geen enkele boom gekapt wordt.

vd Linden in behandeling Aan deze toezegging kan pas uitvoering worden 

gegeven als het fietspad daadwerkelijk wordt 

aangelegd. Momenteel moet de planvorming voor 

het daadwerkelijk ontwerp nog opgestart worden.

Deze toezegging wordt afgehandeld bij het 

vaststellen van het ontwerp.

(75/108)

230912/T2

vergadering VrHU 

12-09-23

Prijsontwikkeling zwembaden Wethouder Merx zegt toe in gesprek te gaan met 

stichtingen van zwembaden om te kijken of 

flexibeler kan worden om gegaan met openstelling. 

Via een RIB zal de raad op de hoogte worden 

gehouden.

Merx in behandeling

(76/108)

230704/T8

vergadering Raad 

04-07-23

Kadernota 2024 Wethouder Van Benschop zegt toe dat na de 

nulmeting met betrekking tot het AZC er ook een 

periodieke analyse van de stand van zaken zal 

volgen. In het begin zal dit meer frequent zijn en op 

een gegeven moment 1x per jaar.

van Benschop in behandeling Voorlopig wordt met deze toezegging niets gedaan. 

Eerst wordt een nulmeting gedaan (eind 23/begin 

24), pas nadat het AZC geopend is kunnen de 

periodieke metingen en analyses gedaan worden.
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Overzicht stand van zaken Moties - 7 december 2023
(77/108)

230704/T7

vergadering Raad 

04-07-23

Kadernota 2024 Wethouder Burggraaf zegt toe dat de bouwmonitor 

2x per jaar publieksvriendelijk naar buiten gebracht 

zal worden. Hierbij wordt ook het dashboard van 

het jaarverslag betrokken en zal een persbericht 

worden verstuurd.

Burggraaf in behandeling Deze monitor wordt gemaakt door de afdeling 

Wonen, graag op naam zetten van Bart Korteweg en 

Anne Wouters

(78/108)

230704/T6

vergadering Raad 

04-07-23

Kadernota2024 Wethouder Burggraaf zegt toe dat er een RIB volgt 

over het onderwerp 'toeristische borden' (naar 

aanleiding van motie 21A).

Burggraaf in behandeling

(79/108)

230704/T11

vergadering Raad 

04-07-23

Kadernota 2024 Wethouder Van der Linden zegt toe dat de 

benodigde middelen voor het uitvoeren van de 

Hervormingsagenda Jeugd worden voorgelegd aan 

de raad die er vervolgens over besluit.

vd Linden in behandeling 24 oktober staat er een kennissessie gepland met de 

gemeenteraad over de hervormingsagenda jeugd.

(80/108)

230704/T10

vergadering Raad 

04-07-23

Kadernota 2024 Wethouder Van der Linden zegt toe dat het 

onderdeel kunst in de openbare ruimte terug komt 

in de cultuurnota.

vd Linden in behandeling De cultuurnota zal volgens huidige planning begin 

2024 naar de raad gaan

(81/108)

230704/T1

vergadering Raad 

04-07-23

Kadernota 2024 Wethouder Heijkoop zegt toe dat hij na de zomer 

(wellicht eind augustus) in gesprek zal gaan met de 

raad over prestatie-indicatoren. Later volt een 

definitieve set indicatoren.

Heijkoop in behandeling In de auditcommissie van 24 oktober a.s. wordt een 

memo m.b.t. de herziening van aanvullende 

beleidsindicatoren besproken.

(82/108)

230627/T4

vergadering 

Beeldvorming 27-

06-23

Kadernota 2024 Wethouder Heijkoop zegt het volgende toe:

- Er zijn extra middelen voor energie-armoede waar 

nog budget inzetbaar is. Deze regeling wordt na de 

zomer geëvalueerd en de raad wordt hierin 

meegenomen. Richting Kadernota kan de raad dan 

nog accentverschuivingen meegeven (Heijkoop 

n.a.v. motie 22)

Heijkoop in behandeling De laatste stand van zaken staat beschreven in de 

"Raadsinformatiebrief over Herijking Plan van 

aanpak Energiehulp voor huishoudens", te 

behandelen tijdens de raadsvergadering van 7 

november 2023. Een evaluatie van de regeling volgt 

volgend jaar.

(83/108)

230627/T3

vergadering 

Beeldvorming 27-

06-23

Kadernota 2024 Wethouder Heijkoop zet het volgende toe:

- Er worden plannen gemaakt over hoe inhoud te 

geven aan sportevenementen. In Q1 2024 wordt de 

raad hierin meegenomen (Heijkoop n.a.v. motie 5)

Heijkoop in behandeling
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Overzicht stand van zaken Moties - 7 december 2023
(84/108)

230627/T1

vergadering 

Beeldvorming 27-

06-23

Vaststellen Prognose 

Grondbedrijf 2023

De wethouder zegt toe, gezien de wens van de 

commissie, op hoofdlijnen een tussenstand per 

halfjaar te presenteren. Er wordt nog onderzocht 

welke informatie onderdeel kan zijn van deze 

tussenstand.

de Jonge in behandeling In oktober zijn de marktontwikkelingen voor 

vastgoed in beeld gebracht (en in een rapportage 

verwerkt) en momenteel wordt momenteel een 

voorstel voor nieuwe parameters uitgewerkt. Het is 

de verwachting dat in de derde week van november 

de impact hiervan op de lopende en toekomstige 

grondexploitaties in beeld is. Dit zou de basis 

kunnen zijn voor de tussenstand die naar de raad 

toe gecommuniceerd wordt.

(85/108)

230620/T7

vergadering Raad 

20-06-23

Kadernota 2024 Wethouder Van der Linden zegt het volgende toe: 

- Komt terug op wanneer de evaluatie plaatsvindt 

over de (nieuwe) kortingen voor de stadsbussen.

vd Linden in behandeling De regeling wordt in de eerste helft van 2024 

geëvalueerd over het volledig eerste jaar 2023.

(86/108)

230530/T1

vergadering 

Beeldvorming 30-

05-23

Indienen Integrale zienswijze 

Jaarrekening 2022, 

Voorjaarsbrief 2023,

Begroting 2024-2027 GR 

Sociaal en Jaarrekening 2022 

Drechtwerk -

Raadsvoorstel

De wethouder zegt toe de raad te zullen informeren 

als er een resultaat ligt over de 

loononderhandelingen/-gelijkstelling voor wat 

betreft Drechtwerk.

Heijkoop in behandeling E.e.a. hangt samen met de 

COA/Loononderhandelingen CAO SW en CAO Aan 

de slag. Deze onderhandelingen tussen VNG en 

bonden zijn nu (medio oktober) nog gaande.

(87/108)

230516/T1

vergadering Raad 

16-05-23

Vaststellen en beschikbaar 

stellen van een reservering 

Doorstartnotitie Programma 

Energietransitie 2023 – 2026 - 

Startnotitie

Wethouder De Jonge zegt toe dat in Q4 2023 de 

structuurvisie windenergie wordt geactualiseerd

de Jonge in behandeling

(88/108)

230509/T4

vergadering 

Beeldvorming 09-

05-23

Vaststellen en beschikbaar 

stellen van een krediet 

Startnotitie Programma 

Participatie - Start

Wethouder De Jonge zegt toe dat burgers en de stad 

worden betrokken in de uitvoering van de 

startnotitie bij fase 1.

de Jonge in behandeling Deze toezegging wordt opgepakt in fase 1 van het 

programma Participatie. In december 2023 zullen 

inwoners en andere stakeholders betrokken 

worden, via het platform DoeMeeDordrecht.

(89/108)

230509/T1

vergadering 

Beeldvorming 09-

05-23

Instemmen met Cultuurnota 

Dordrecht 2030 - Startnotitie

Wethouder Van der Linden zegt toe dat Kunst in 

Openbare Ruimte (KIO) komend jaar (in 2024) terug 

komt, bijvoorbeeld in de Kadernota.

vd Linden in behandeling Deze toezegging wordt opgenomen in de 

cultuurnota 2030 die volgens huidige planning begin 

2024 naar de raad gaat

(90/108)

230418/T3

vergadering 

Beeldvorming 18-

04-23

Vaststellen en beschikbaar 

stellen van een krediet 

Sportvisie 2030

Wethouder Merx zegt toe dat een routekaart 

Stadspark XXL, met sport als onderdeel, volgt.

Merx in behandeling
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Overzicht stand van zaken Moties - 7 december 2023
(91/108)

230404/T4

vergadering 

Beeldvorming 04-

04-23

Raadsinformatiebrief over 

Samenwerking met 

Rijkswaterstaat Kaderrichtlijn 

Water Hel- en Zuiles

De wethouder zegt toe beeldvormend terug te 

komen met een raadsvoorstel naar de raad medio 

september waarin keuzemogelijkheden worden 

voorgelegd.

de Jonge in behandeling

(92/108)

230404/T2

vergadering 

Beeldvorming 04-

04-23

Raadsinformatiebrief over 

Samenwerking met 

Rijkswaterstaat Kaderrichtlijn 

Water Hel- en Zuiles

De wethouder zegt toe het alternatief van dhr. 

Fijnekam en dhr. Verweerd in samenwerking met 

Rijkswaterstaat te onderzoeken.

de Jonge in behandeling

(93/108)

230404/T1

vergadering 

Beeldvorming 04-

04-23

Raadsinformatiebrief over 

Samenwerking met 

Rijkswaterstaat Kaderrichtlijn 

Water Hel- en Zuiles

De ambtenaar mevr. Kelder zegt toe de 

hoofdpunten van haar openingsbetoog op papier te 

zetten en naar de raad te sturen

de Jonge in behandeling

(94/108)

230314/T2

vergadering Raad 

14-03-23

Mediabeleid Burgemeester Kolff zegt toe dat er een voorstel 

'mediabeleid' komt. Bij het tot stand komen van dit 

beleid wordt de raad aan de voorkant betrokken. Er 

komt in ieder geval een werksessie voor raadsleden 

en een expertmeeting.

Kolff in behandeling Op 14 november 2023 is een expertsessie over 

mediabeleid met de raad gepland (zie ook RIB Stand 

van zaken RTV Dordrecht en Mediabeleid dd 

oktober 2023) .

(95/108)

230214/T1

vergadering 

Beeldvorming 14-

02-23

Instemmen met Actualiseren 

Ambities, doelen en beleid 

voor evenementen in 

Dordrecht - Startnot

Wethouder Burggraaf zegt toe de volgende 

speerpunten vanuit de oordeelsvorming mee te 

nemen in de totstandkoming van nieuw beleid of in 

uitgangspunten: evenementen in de wijk, betrekken 

en bevragen jongeren, borgen 

inclusie/toegankelijkheid via onder andere het 

bevragen van de WMO-raad. De raadscommissie 

wordt nog geïnformeerd of en welke 

natuurorganisaties worden betrokken bij dit beleid.

Burggraaf in behandeling 30-11: De visienota "Naar een toekomstbestendig 

evenementenbeleid Dordrecht 2024-2030, in een 

goede balans tussen levendig en leefbaarheid" is in 

oktober afgerond en op 23 november gepubliceerd. 

In deze visienota beschrijven wij hoe opvolging is 

gegeven aan deze toezegging.

(96/108)

230207/T2

vergadering Raad 

07-02-23

Aanwijzen locatie voor het 

vestigen van een AZC in 

Dordrecht

Geeft onderbouwing aan raadsleden over hoe de 

keuze voor de locatie van het AZC tot stand is 

gekomen

van Benschop in behandeling

(97/108)

221220/T5

vergadering Raad 

20-12-22

Sociaal domein: Maatwerk 

huisvesting - Raadsvoorstel

De wethouder zegt toe dat het plan nader wordt 

uitgewerkt en opnieuw aan de raad wordt 

voorgelegd. De betekenis van het zelf woningen 

verwerven wort hierin ook uitgewerkt. Dit voorstel 

is 'staatsteunproof'.

Heijkoop in behandeling
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Overzicht stand van zaken Moties - 7 december 2023
(98/108)

221108/T6

vergadering Raad 

08-11-22

Vaststellen Begroting 2023 

gemeente Dordrecht

De wethouder zegt toe met informatie naar de raad 

te komen wanneer er mogelijkheden zijn €14,- 

minimumloon in te voeren.

Heijkoop in behandeling

(99/108)

221108/T12

vergadering Raad 

08-11-22

Vaststellen Begroting 2023 

gemeente Dordrecht

De wethouder zegt toe het grofvuil-verzamelpunt in 

de wijk mee te nemen in een op te stellen plan over 

afval.

Merx in behandeling

(100/108)

221108/T10

vergadering Raad 

08-11-22

Vaststellen Begroting 2023 

gemeente Dordrecht

De wethouder zegt toe dat er in december een 

beeldvormende sessie over het 

discriminatiemeldpunt komt en dat daarna een 

tijdsplanning volgt.

van Benschop in behandeling deze motie is voor Rick Langerak

(101/108)

220222/T2

vergadering Raad 

22-02-22

Budgetoverhevelingen vs 

Cultuur

Geld dat bestemd was voor Cultuur blijft daarvoor 

bestemd, ook bij budgetoverhevelingen.

vd Linden in behandeling Deze toezegging nemen we mee bij eventuele 

volgende voorstellen voor begroting en 

budgetoverhevelingen. De afhandeling van deze 

toezegging is dus pas weer van toepassing in het 

najaar.

(102/108)

220215/T1

vergadering cie. 

B&M 15-02-22

Schade- en letselverhaal op 

daders

De burgemeester zegt de cie. BM (15/02/2022) toe 

nog nader uit te zoeken hoe de zorg voor 

handhavers en toezichthouders die slachtoffer zijn 

van geweld, op een goede manier geregeld wordt.

Kolff in behandeling

(103/108)

220208/T1

vergadering cie. 

B&M 08-02-22

Winkeltijden De wethouder (vervangt Burggraaf) zegt toe een 

voorstel voor de bereiden voor aanpassing van de 

Winkeltijdenverordening om nachtwinkel onder 

voorwaarden mogelijk te maken.

Burggraaf in behandeling Er is onderzocht onder welke wijze de verordening 

aangepast kan worden om een nachtwinkel mogelijk 

te maken. Dat vergt een ingrijpende aanpassing van 

de verordening. Daarnaast dient een aantal 

randvoorwaarden opgenomen te worden. Hiervoor 

is gekeken naar de verordeningen van een aantal 

andere gemeenten. Momenteel wordt gewerkt aan 

een eerste voorzet hiervoor. Als het goed is, komt 

het 14 maart in het PO van wethouder Burggraaf.

(104/108)

211109/T5

vergadering Raad 

09-11-21

Starterslening De niet ingediende motie van PvdA over de 

starterslening wordt omarmd en de vraag wordt 

meegenomen in de evaluatie.

Heijkoop in behandeling

(105/108)

210622/T3

vergadering Raad 

22-06-21

Vaststellen Kadernota 2022, 

agendapunt 29.

Wethouder Stam zegt toe: Een plan van aanpak 

zwerfafval op te stellen en dit zo spoedig mogelijk 

aan de raad voor te leggen.

Merx in behandeling
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Overzicht stand van zaken Moties - 7 december 2023
(106/108)

210518/T1

vergadering cie. 

B&M 18-05-21

Herbestemming Berckepad 9 De wethouder zegt toe de aandachtspunten die de 

commissie naar voren heeft gebracht (onder meer: 

toegangstijden, afval, geluidsoverlast) als 

randvoorwaarde mee te geven aan de toekomstige 

huurder.

de Jonge in behandeling Er loopt een onderzoek naar uitvoeren 

bestemmingswijziging naar lichte horeca van het 

pand Berckepad 9. Een aantal onderzoeken moet 

zijn afgerond voordat de wijziging van het 

bestemmingsplan Aan de raad kan worden 

voorgelegd. 

Binnenkort worden vervolgstappen gezet.

(107/108)

201208/T1

vergadering cie. 

B&M 08-12-20

tijdelijke locatie Kermis 

Weeskinderendijk

De wethouder zegt toe de Weeskinderendijk als 

tijdelijke locatie voor de Kermis te onderzoeken. 

Wanneer dit tegen geringe kosten kan, dan 

voorstellen deze locatie als tijdelijke plek voor de 

kermis aan te bieden.

Burggraaf in behandeling 24/10 Niels van Diejen: Brief wordt geschreven, 

komt hier z.s.m. op terug.

(108/108)

231114/T1

vergadering 

Beeldvorming 14-

11-23

Vaststellen bestemmingsplan 

'15e herziening 

bestemmingsplan Dubbeldam, 

locatie Prunuslaan 25' 

Wethouder Burggraaf antwoordt dat de participatie 

een verantwoordelijkheid van de initiatiefnemer is. 

De gemeente is wel verantwoordelijk voor de 

zienswijzennota. Hierop is verbetering mogelijk wat 

betreft begrijpelijke taal en empathie. De wethouder 

neemt dit mee naar volgende ruimtelijke 

procedures. Communicatie geeft wethouder als 

aandachtspunt aan de ontwikkelaar mee voor de 

volgende fases. De verantwoordelijkheid voor 

schade ligt bij de initiatiefnemer, hier zijn voldoende 

waarborgen voor. Een nulmeting bij omliggende 

woningen is een standaardprocedure. 

De wethouder zegt toe in gesprek te gaan met 

omwonenden en de projectontwikkelaar over hun 

ervaringen bij het participatietraject. Dit gesprek kan 

input voor het participatiebeleid opleveren. De 

wethouder koppelt naar de raad terug over de 

opbrengst van dit gesprek.

Burggraaf behandeld is in het planjuristen team besproken en we gaan bij 

volgende plannen ons meer richten op 

beantwoorden van de reclamanten in plaats van 

adviseren aan de raad.
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